
Jeg startet mitt medlemsskap i NNK i 1994 så klubben har hatt en sentral plass i mitt liv en god 

stund. Har vært mer eller mindre aktiv med forskjellige aktiviteter i klubben denne tiden. 

 

Har hatt gleden av å sitte i Bruksråd vann helt tilbake til den tiden da Sissel Andersson ( primus 

motor for å dra i gang vannaktiviteten i norge) og Lasse Henriksen satt der. Tror jeg ble med i 

Bruksrådet rundt 1999 frem til 2016 hvor jeg lot sprekere koster dra lasset videre.  I denne tiden 

har jeg utdannet meg som innstruktør, prøveleder og dommer for vannprøver. Jeg har sammen 

med Inger- Anne Tangberg hatt gleden av å stå bak utdanningen av alle autoriserte norske 

vannprøvedommere som pr i dag innehar autorisasjon. 

 

Jeg satt tidligere også som leder for avd Oslo og Akershus i noen år. 

 

Har også en interesse for den fantastiske rasen vår og er ydmyk i forhold til hvilket ansvar vår 

klubb har i å forvalte den kulturaven det er å videreføre denne rasen.  

 

Klubben har gjennom årene gitt meg gleder og sorger. Men aller mest gleder og nye venner. Det 

betyr derfor enormt mye for meg at vi har en klubb som kan stå sammen i stormen og i felleskap 

dele gleder og sorger, samt ivareta rasen på best mulig måte. 

 

Med vennlig hilsen 

 

Hanne 


